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Cengiz Under udzielił krótkiego wywiadu dla Sky Sport przed

nadchodzącymi derbami. Oto co miał do powiedzenia turecki skrzydłowy. 

Jak ważne są te derby? 

- Jak ważne są te derby jest jasne dla wszystkich w Rzymie i również dla nas.

Zrobimy co w naszej mocy. Włożymy wszystkie nasze siły, aby postarać się o

wygraną. To normalne, że derby są tak ważne, gdyż są dwa zespoły z tego samego

miasta. To samo dzieje się w Stambule między Fenerbahce i Galatasaray. Wszyscy

chcą wygrać derby.

Jak czujesz się w grze Fonseci?

- To świetny system gry. Gramy bliżej siebie. Piłka łatwiej do mnie trafia.

Odnowienie umowy Dzeko?

- Cieszę się, że Dzeko został w Romie. Jest między nami świetne zrozumienie na

boisku i poza nim. Staram się pomagać mu w zdobywaniu goli, a on mi. Mogę być

tylko zadowolony, że został w zespole.

Odnowienie twojej umowy?

- Spełniły się moje marzenia. Gram w Romie. To zespół moich marzeń. Myślę o grze,

jestem zadowolony.

Jakie są wasze cele?

- Celem w tym sezonie jest awans do Ligi Mistrzów. Musimy wrócić do Ligi Mistrzów.

Jestem przekonany, że w tym sezonie się to uda. 
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